



The history of China Dark Alliance - CHWL

From 2005 to 2009, Mr. Yuan Chao, a senior throwing researcher in China, was the moderator of China cold weapons net, the moderator of world martial arts net, the concealed weapons and defence moderator of China fishing and hunting bow Association, the concealed weapons moderator of China swinging stick network, the moderator of Baidu concealed weapons door, the moderator of Baidu concealed weapons alliance and the moderator of flying needle with Mr Lao Qiu, Mr. Chen Xiaoshu and others jointly set up the "China Dark Alliance", and jointly formulated the standard length of flying needle from 17cm to 22cm, and martial arts knife throwing without cutting edge. With the promotion of teaching in China and network teaching, they mainly promoted the application of control techniques in flying needle and flying knife.

From 2010 to 2021, China Dark Alliance merged with Longwu hall, **designed and produced more than 30 kinds of professional throwing instruments** (throwing knife, stick sword and chariot sword), some of which were adopted and used by martial arts circles, projection circles, special security units and many associations. China Dark Alliance is the designated equipment supplier of many Chinese Throwing Knife and needle competitions (China Wudang martial arts competition, China Iron sand palm skill competition, Shaolin open competition), actively participating in and promoting the development of Chinese throwing sports.

The history of the China Dark Alliance, according to a representative

July 2021

中暗盟历程

2005-2009 时任中国冷兵器网暗器版主、天下武技网暗器大观版主、中国渔猎弓会暗器与防卫版主、中国甩棍网暗器版主、百度暗器贴吧主、百度暗器联盟吧主、飞针吧主的原超先生与国内资深投掷研究者“老秋”先生(刀锋网站长)、陈晓书先生等人共同组建“中暗盟”，一同制定了飞针的标准长度 17CM----22CM、武术飞刀不开刃，配合教学在国内推广与网络教学，主要推广掌控手法应用于飞针和飞刀。

2010—2021 中暗盟与龙武堂合并，设计与制作了三十余种专业投射器具(飞刀、棒剑、车剑)，其中一部分作品被武术界、投射界、特种安保单位、多家协会等采纳使用。中暗盟是中国多项飞刀飞针比赛(中国武当演武大会、中国铁砂掌功力大赛、少林无遮大会等)指定器材供应商，积极参与和推广中国投掷运动的发